
                                   

PROTOKÓŁ  NR XV/07 

sesji Rady Gminy Duszniki 

 w dniu 25 września 2007r. 

 

Ad. 1. O godz. 1310 przewodniczący Rady Gminy Gracjan Skórnicki otworzył XV sesję. 

Powitał radnych, sołtysów, wójta, skarbnika, sekretarza Urzędu oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych - zebranych w sali Gminnego Centrum Kultury w Dusznikach. Stwierdził 

obecność 13  radnych, co wobec ustawowego składu rady – wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum,  pozwalające na podejmowanie decyzji. Nieobecni - usprawiedliwieni - radni 

Krystyna Martyniec i Robert Kałek. 

Listy obecności radnych, sołtysów i gości są zał. nr 1, 2 i 3 do protokółu. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad, który radni otrzymali z materiałami na sesję. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

4. Sprawozdanie Dyrektorów szkół z działalności w roku szkolnym 2006/2007 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej nr IV/15/06 Rady Gminy Duszniki z dnia 

29.12.06 w sprawie budżetu Gminy Duszniki na 2007r., 

b) zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Duszniki, 

c) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/13) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego, 

d) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/14) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego, 

e) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/15) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego, 

f) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/16) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego.  

6.  Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie. 
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Ad. 2. Za przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji bez czytania byli wszyscy radni. 

Ad. 3. Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami, które jest zał. nr 4 do 

protokółu. 

Ad. 4.  Dyrektorzy szkół złożyli sprawozdania, które są załącznikami do protokółu; 

nr 5 - dyrektora Gimnazjum w Dusznikach Lecha Sadowskiego, 

Radny Grzegorz Pawlak stwierdził, że 13% uczniów z zaleceniem obniżenia wymagań jest 

ilością zatrważającą. Zapytał, kto decyduje o takich wskazaniach. 

Dyrektor odpowiedział, że zgłaszają rodzice, a decyduje poradnia pedagogiczno-

psychologiczna. Są przypadki, że rodzice - mimo takiej konieczności, nie zgłaszają się do 

poradni i są przeciwni obniżeniu wymagań.  

nr 6 - dyrektora Gimnazjum w Grzebienisku Ryszarda Rackowiaka,  

nr 7 - dyrektora Szkoły Podstawowej w Dusznikach Danuty Banaś,. 

Radny Jan Araszkiewicz zapytał dlaczego mleko pije tylko 60% uczniów i dlaczego nie 

korzystają ze stołówki. 

Dyrektor odpowiedziała, że w ubiegłym roku mleko było odpłatne i być może to było 

przyczyną. Stołówka należy do gimnazjum i jest wykorzystana jako świetlica. 

nr 8 - dyrektora Szkoły Podstawowej w Grzebienisku Lucyny Krajewskiej, 

nr 9 - dyrektora Szkoły Podstawowej w Sędzinku Renaty Nizio, 

Radny Michał Królik nawiązał do uwagi, że w szkole brakuje etatu sekretarki. Zaproponował 

aby  przyjąć - na zasadzie wolontariatu - studentkę, która odbywała w szkole praktykę. 

nr 10 - dyrektora Przedszkola w Dusznikach. 

Dyrektorzy mówili o  problemach z nauczaniem  języka angielskiego z powodu braku 

nauczycieli. W tej chwili zatrudnieni są studenci, którzy po zdobyciu kwalifikacji odchodzą 

ze szkół z uwagi na niskie płace. Brakuje również nauczycieli nauczania początkowego. 

Wójt odpowiedział, że winna jest zła polityka państwa, która powoduje, że wykształcona 

młodzież wyjeżdża z kraju. 

Dyrektor Ryszard Rackowiak zwrócił uwagę radnych i poprosił o interwencję w sprawie 

wyrobiska żwiru na tak zwanej „górze Bąka” w Grzebienisku. Niekontrolowana eksploatacja 

stwarza zagrożenie dla bawiących się tam dzieci. 

Wójt odpowiedział, że inspektorzy Urzędu sprawdzili, że jest to teren prywatny. 

Interweniować może tylko policja. 

Ad. 5. Podjęto uchwały w sprawie: 

       a)  zmiany uchwały budżetowej nr IV/15/06 Rady Gminy Duszniki  z dnia 29.12.06  

             w sprawie budżetu Gminy Duszniki na 2007r. 

             Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 13 głosami za. 
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           Uchwała nr XV/81//07 jest zał. nr 11 do protokółu. 

b) zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Duszniki, 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 13 głosami za 

      Uchwała nr XV/82//07 jest zał. nr 12 do protokółu 

c) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/13) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego, 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 13 głosami za. 

      Uchwała nr XV/83//07 jest zał. nr 13 do protokółu 

d) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/14) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego, 

      Radna Alicja Paczkowska zapytała o różnicę w cenach działek.  

      Wójt wyjaśnił, że różnica wynika z atrakcyjności działek. Na jednej stoją słupy 

       energetyczne i cena tej działki jest niższa. 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 13 głosami za. 

      Uchwała nr XV/84//07 jest zał. nr 14 do protokółu 

e) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/15) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego, 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 13 głosami za. 

      Uchwała nr XV/85//07 jest zał. nr 15 do protokółu 

f) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, położonej na terenie miejscowości 

Sędzinko (działka ewidencyjna nr 518/16) – w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 13 głosami za. 

      Uchwała nr XV/86//07 jest zał. nr 16 do protokółu 

Ad. 6. Wolne głosy, pytania i wnioski. 

Wójt podsumował wnioski radnych i sołtysów, które złożyli do projektu budżetu na przyszły 

rok. Niestety potrzeby przekraczają możliwości gminy, dla której podstawą działania jest 

Wieloletni Plan Inwestycyjny. Poza tym duże zainteresowanie gruntami pod zabudowę 

mieszkaniową  wymusza uzbrojenia nowych terenów.  
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W najbliższym czasie zostanie przedstawiona radnym propozycja  podwyższenia 

przyszłorocznych podatków, które od lat pozostawały na niezmienionym poziomie.  

Radny Marian Majchrzak uważa, że skoro działki budowlane  wytyczane są w szczerym 

polu, to właściciele powinni partycypować w kosztach uzbrojenia terenu. Zapytał co z 

oczyszczalniami przyzagrodowymi. 

Wójt odpowiedział, że obowiązek zaopatrzenia w wodę i odprowadzanie ścieków jest 

obowiązkiem gminy. Budowa oczyszczalni przydomowych „ruszy” prawdopodobnie w 

przyszłym roku,  kiedy będą dotacje z UE. 

Radny Grzegorz Pawlak uważa, że nie tylko WPI jest ważny. Mieszkańcy oczekują realizacji 

bieżących potrzeb, na które czekają nieraz ponad 10 lat. 

Wójt przypomniał, że jest odpowiedzialny przede wszystkim za zadania własne. Nie może 

podejmować zobowiązań np. dotyczących dróg powiatowych. 

Radny Zbigniew Dziamski powiedział, że radni i sołtysi mają świadomość, że nie wszystkie 

wnioski będą zrealizowane w przyszłym roku, ale dadzą ogólny pogląd na potrzeby 

i oczekiwania mieszkańców. 

Sołtys Barbara Jóźwiakowska powiedziała, że była to lista życzeń. Mieszkańcy od lat czekają 

na chodniki i gaz. 

Wójt  odpowiedział, że w tej chwili o budowie sieci gazowej decyduje firma GENGAZ, 

która obsługuje nasz teren. Budowa poprzedzona jest badaniem popytu. 

Radny Marian Szukała zgłosił, że w Niewierzu nieczynne są dwa hydranty. 

Kierownik KZB Tomasz Śpiączka obiecał, że w najbliższym czasie będą wymienione. 

Przewodniczący odczytał pismo, które jest zał. nr 17 do protokółu, skierowane do radnych 

od szefa kampanii „Zachowaj Trzeźwy Umysł”, w której uczestniczyła młodzież szkolna z 

naszej gminy. 

Wójt złożył sprawozdanie z wyjazdu szkoleniowego do Dusznik Zdrój tym radnym, którzy w 

nim nie uczestniczyli. Mówił m.in. o nawiązaniu współpracy między gminami 

Ad. 7. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15 10 - Przewodniczący Rady Gracjan Skórnicki  

zamknął XV sesję Rady Gminy Duszniki.       
        Protokółowała   

       /-/Maria Woźniak                                                                              
                                                                                              Przewodniczył                                               
                                                                               Przewodniczący Rady Gminy                                 

 

                                                                                       /-/ Gracjan Skórnicki                                                     
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